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A

Figure S2. Enrichment analysis of lifetime anhedonia phenotype and expression levels of the genes associated with the leading 
(p <1x10-5) variants across Allen Brain Atlas human brain regions. (A) The framework of enrichment analyses performed in 
the study. 
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Figure S2. Enrichment analysis of lifetime anhedonia phenotype and expression levels of the genes associated with the leading 
(p <1x10-5) variants across Allen Brain Atlas human brain regions. (B) Boxplots, comparing expression signals (average normalized 
expression levels) of the genes associated with the leading variants across 414 brain regions present in the human Allen Brain 
Atlas dataset (provided with the ABAData package). 
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Figure S2. Enrichment analysis of lifetime anhedonia phenotype and expression levels of the genes associated with the leading 
(p <1x10-5) variants across Allen Brain Atlas human brain regions. (C) A barplot, showing the results of ATC drug target 
enrichment analysis. (D) Maximal counts of brain region expression cutoffs at which the familywise error rate was below 0.05 
visualized with Coldcuts, left hemisphere. (E) Maximal counts of brain region expression cutoffs for the left hemisphere at which 
the familywise error rate was below 0.05 visualized with Coldcuts, right hemisphere.
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Дополнительные материалы. 
Рисунок S2.
doi: 10.17816/CP15494-145273
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Приложение публикуется в том виде, в каком оно было предоставлено авторами.

A

Рисунок S2. Анализ обогащения фенотипа в течение жизни ангедонии и уровней экспрессии генов, ассоциированных 
с ведущими (p <1x10–5) вариантами в регионах мозга человека, входящих в Allen Brain Atlas. (А) Схема анализа 
обогащения, проведенного в исследовании.
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Рисунок S2. Анализ обогащения фенотипа пожизненной ангедонии и уровней экспрессии генов, ассоциированных с 
ведущими (p <1x10–5) вариантами в регионах мозга человека, входящих в Allen Brain Atlas. (В) Коробчатая диаграмма 
сравнения сигналов экспрессии (средние нормализованные уровни экспрессии) генов, ассоциированных с ведущими 
вариантами, в 414 областях головного мозга, представленных в атласе Allen Brain Atlas (поставляется с пакетом 
ABAData).
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Рисунок S2. Анализ обогащения фенотипа пожизненной ангедонии и уровней экспрессии генов, ассоциированных 
с ведущими (p <1x10–5) вариантами в регионах мозга человека, входящих в Allen Brain Atlas. (C) Гистограмма, 
показывающая результаты анализа обогащения мишеней лекарственных препаратов ATC обогащения. (D) 
Максимальное количество срезов экспрессии в регионах мозга, при которых семейный коэффициент ошибок был 
ниже 0,05 визуализировано с помощью Coldcuts, левое полушарие. (E) Максимальное количество срезов экспрессии 
регионов мозга для левого полушария, при которых уровень семейных ошибок был ниже 0,05, визуализированных 
с помощью Coldcuts, правое полушарие.
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